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NAŠA BRATISLAVA – VAŠI ĽUDIA

Vážení Karlovešťania,
priblížil sa čas, keď spoločne rozhodneme 
o tom, či sa vydáme na cestu do neznáma, 
alebo či plynulo nadviažeme na už odvedenú 
alebo rozrobenú prácu. Odhodlať sa na služ-
bu komunálneho politika nie je vôbec jedno-
duché. O to viac, ak je to rozhodnutie naozaj 
nesebecké. Ako o prvé prídete o významnú 
časť súkromia a v prípade úspechu vo voľbách 
o veľa času a síl, ktoré by inak patrili vašim 
blízkym. Zrelí a zodpovední ľudia si to dobre 
uvedomujú a naozaj zvažujú, či to za to stojí. 
Omnoho jednoduchšie to majú tí, ktorí sledujú 
predovšetkým svoje vlastné ciele a sú pripra-
vení využiť každú možnosť, ktorá sa naskytne. 
Nepochybne sa preto aj v týchto voľbách nájdu 
kandidáti s predstieraným záujmom o problé-
my našich obyvateľov. Pre niektorých sú tieto 
voľby len vítaným medzistupňom do vyššej po-
litiky a z niektorých sa môžu rýchlo stať tichí 
vybavovači. Nepodceňujte preto veľmi pozor-
ný výber jednotlivých kandidátov a zároveň si 
všímajte, v akej spoločnosti sa ten-ktorý uchá-
dza o váš hlas. Bolo by smutné vydať Karlovu 
Ves do rúk náhodným dobrodruhom alebo 
púhym karieristom. Toto riziko si živo uvedo-
mujeme a preto sme sa odhodlali požiadať vás 
o dôveru opäť. 
Často sa naše vlastné túžby a plány míňajú 
s realitou, lebo osud nám pripravuje iné sce-
náre, s ktorými sa treba popasovať. Niekedy je 
to ľahšie, niekedy ťažšie, ale poctivá námaha 
predsa nemôže zostať bez výsledku. Ak by 
som príslovie „Komu sa nelení, tomu sa zele-
ní“ preniesla k nám do Karlovej Vsi, tak sedí. 

Kto si spomenie, že pred pár rokmi na verej-
ných miestach nekvitol ani kvet? Ak teda nerá-
tame tie, o ktoré sa už vtedy starali obyvatelia 
vo svojich predzáhradkach. Áno, starostlivosť 
o zeleň a vôbec o verejné priestory zazname-
nala rekordný posun. Mohlo sa tak stať vďaka 
tomu, že nám v správnej chvíli nechýbala odva-
ha založiť vlastný podnik verejnoprospešných 
prác. Jeho zamestnanci niekedy dokážu urobiť 
aj z mála zázraky. Keď sa obzerám dozadu, je 
takých príkladov viac. Máme lodenicu, o kto-
rej mnohí pochybovali, či je naozaj úprimný 
úmysel ju vybudovať, a či dohoda so silnými 
investormi v zátoke, nebude mať prednosť. 
O takéto sklamania v politike nikdy nebola 
núdza. Kráľova hora zostala a mala by zostať 
nezastavaná, hoci nekonečný boj o iné plochy 
prebieha ďalej možno už len menej vypuklo. 
Bazén niektorí žiadali zasypať zeminou, aby 
nás zbavil starostí, opäť slúži najmenším de-
ťom, športovcom aj verejnosti nehovoriac o no-
vých strechách, ekologických riešeniach a mul-
tifunkčných ihriskách v každej škole. Otvárajú 
sa pekné výhľady a oživujú miesta, na ktorých 
už nikomu nechýbajú desiatky a desiatky zlik-
vidovaných bilbordov. Javí sa to možno len 
ako maličkosť, ale je za tým skrytá mravenčia 
práca nielen politikov, ale aj pracovníkov náš-
ho úradu a právnikov. Výsledkom je lepší pocit, 
krajšie miesta a rastúca hrdosť na Karlovu Ves. 
Samozrejme, že sa zďaleka všetko nepodarilo, 
ale kus roboty za nami už naozaj vidno. 
Medzitým teda opäť stojíme na rázcestí. Zdá 
sa, že dnešná doba praje nepredvídateľným 
dobrodruhom viac ako kedykoľvek predtým. 

To je jeden z hlavných dôvodov, prečo sme sa 
rozhodli pred vás postaviť aj v týchto voľbách. 
Nebezpečenstvo nenápadných bielych koní, 
ktoré majú za úlohu potichu chrániť a presa-
dzovať záujmy podnikateľských skupín je re-
alitou o to viac, že sa nám už niekoľko rokov 
v Karlovej Vsi podarilo eliminovať ich vplyv.
Odolali sme aj viacerým ponukám z najvyššej 
politiky. Správne sme vycítili, že jednota, pra-
covná atmosféra a pevné domáce zázemie je 
pre Karlovu Ves a jej obyvateľov výnimočným 
prínosom. Je to v hrubom protiklade s tým, čo 
už denno-denne vidíme na najvyššej politickej 
úrovni, a čo nás všetkých tak zraňuje. Vrátili 
sme do našej komunálnej politiky kultúru, vzá-
jomnú úctu a slušnosť. Môžem tvrdiť, že Karlo-
vu Ves sme spravovali bezkonfliktne a rovnako 
sme pracovali aj na úrovni mesta a kraja. Kar-
lova Ves získala po dlhej dobe nielen rešpekt, 
ale aj povesť dobre spravovanej mestskej časti 
a s tým podporu mesta a župy.

Veľa máme rozrobeného a mnoho ďalších plá-
nov na stole. Zároveň vám nechceme sľubovať 
hory-doly, ale v prvom rade poctivú prácu. 
Všetci sa obávame prichádzajúceho ťažkého 
obdobia. Budeme ho prekonávať spolu s vami. 

S úctou 
Dana Čahojová
starostka 
Karlovej Vsi
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Tu sú hlavné výsledky našej práce:

VEREJNOPROSPEŠNÉ SLUŽBY KARLOVA VES
Vytvorili sme obecný podnik verejno-prospešných služieb. Vlastní zamest-
nanci a technika sa denne starajú o verejné priestory našej mestskej časti. 
V lete, v zime, vo dne, v noci, v čase i v nečase. Zimná údržba, kosenie, 
hrabanie, čistenie, výsadba kvetov a stromov, orez drevín, polievanie, zber 

odpadkov, vyprázdňovanie košov a údržbárske práce všetkého druhu. Ak 
by sme nemali vlastný podnik, dnes by sme sa nedoplatili externým dodá-
vateľom. Karlova Ves by nebola tak upravená, rozkvitnutá a zelená, ako je 
teraz. To, že to funguje, nie je samozrejmosť.

PLAVÁREŇ NA MAJERNÍKOVEJ
Zdedili sme chátrajúci bazén v škole na Majerníkovej, ktorý už ohrozo-
val bezpečnosť plavcov. Drobné a čiastkové opravy už neprichádzali do 
úvahy. Stáli sme pred rozhodnutím, či definitívne bazén zrušiť a zasypať 
alebo prijať náročné rozhodnutie, a odvážne sa pustiť do komplexnej re-

konštrukcie. Tá znamenala postaviť plaváreň takmer nanovo a zachrániť 
tak jedinečné športovisko pre deti aj pre dospelých. Výsledok sa dosta-
vil. Máme jedinečnú, modernú a bezpečnú plaváreň v školskej budove. 
O správnosti nášho rozhodnutia svedčí fakt, že je plne vyťažená od skoré-
ho rána plavcami všetkých vekových kategórií.

NOVÁ LODENICA
Keď naši predchodcovia predali pozemky v Karloveskej zátoke sľúbili 
vybudovanie novej lodenice. Potom však zostalo dlho ticho. Čakalo sa, 
čo urobí developer. Bola obava, že nové bytovky dostanú prednosť pred 
priestorom pre vodákov. Nestalo sa to, nešli sme cestou dohôd s develo-
permi, ale sľub vodákom sme naplnili. Postavili sme novú verejnú lodeni-

cu. Príjemná budova s drevenou konštrukciou vhodne zapadla do prostre-
dia a slúži nielen karloveským vodákom, ale aj širšej verejnosti. 

NOVÉ ŠPORTOVISKÁ
V minulosti športoviská zanikali a ustupovali rozmáhajúcej sa výstavbe. 
V horšom prípade ich nechali úmyselne chátrať. My ideme opačnou ces-
tou. Budujeme nové a opravujeme tie zastaralé. Za posledné štyri roky sa 
urobila najväčšia obnova a budovanie športovísk v Karlovej Vsi v jej histó-
rii: systematicky sa opravujú telocvične, vzniklo nové hokejbalové ihrisko, 
nová tartanová bežecká dráha, beachvolejbalové ihrisko – to všetko na 
Majerníkovej. Nové multifunkčné ihriská sú aj na ZŠ Karloveská 61 a na 
SŠ Tilgnerova. Kompletná výmena povrchu a nové osvetlenie pribudli na 
futbalovom ihrisku na Molecovej. 

Keď sa končí volebné obdobie urobiť odpočet práce je určitá povinnosť. V našom prípade je to však aj radosť. 
Podarilo sa nám urobiť veľa a veríme, že je to v Karlovej Vsi aj vidieť. Nebolo to ľahké, nebolo to jednoduché, 
ale vďaka pracovitosti a obetavosti ľudí pracujúcich pre Karlovu Ves to funguje. Robíme aj chyby, a nie všetko 
ide tak rýchlo, ako by sme chceli. Na niečo nám nestačia financie a na niečo nemáme právomoc. Ale konečné 
rozhodnutie robíte VY – NAŠI OBČANIA. My Vám skladáme účty a Vy nám dáte vysvedčenie.

Kus práce za nami
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MODERNIZÁCIA NAJVÄČŠIEHO 
DETSKÉHO IHRISKA NA ADÁMIHO
Nezabúdame na to, že deti sa musia mať kde hrať. Staráme sa o desiatky 
detských ihrísk. Viaceré prešli postupnou obnovou a výmenou hracích 
prvkov. Staršie a opotrebované hracie prvky nahrádzame novými, bez-
pečnými a certifikovanými zostavami. Najrozsiahlejšiu modernizáciu sme 
však urobili na najväčšom detskom ihrisku v Karlovej Vsi na Adámiho 
ulici. Toto ihrisko bolo naprojektované a postavené takmer nanovo a je 

určené pre deti rôzneho veku. Sú na ňom ako na prvom z ihrísk inštalova-
né aj hracie prvky pre deti so zdravotným znevýhodnením.

NAJLEPŠIE DOPRAVNÉ IHRISKO V BRATISLAVE
Zanedbanú asfaltovú plochu v areáli školy na Karloveskej 61 sme sa roz-
hodli premeniť na moderné detské dopravné ihrisko. Na ploche 1400 
m2 vznikol unikátny priestor so značkami a semaformi. Je určený pre 
dopravnú výchovu detí z našich materských a základných škôl. Ihrisko 

je však otvorené aj pre verejnosť a počas celej doby zadarmo. Deti tak 
majú možnosť hravou formou osvojiť si základy bezpečného správania sa 
v cestnej premávke, či už ako chodci, cyklisti alebo budúci vodiči. O ihris-
ko je veľký záujem, čo svedčí o správnosti našej investície.

KOMPLEXNÉ OBNOVY MATERSKEJ ŠKOLY KOLÍSKOVA A ZÁ
KLADNEJ ŠKOLY MAJERNÍKOVA
Objekty našich materských a základných škôl už majú svoje roky a vyža-
dujú si opravy. Investujeme do opráv striech, elektroinštalácií, do sociál-

nych zariadení, výmeny okien, svietidiel a všetkého potrebného. V dvoch 
prípadoch sme sa však rozhodli pre hĺbkové a komplexné obnovy dvoch 
veľkých objektov – MŠ na Kolískovej a ZŠ Alexandra Dubčeka. Získali 
sme nórske a európske granty a zvyšok nákladných rekonštrukcií financu-

jeme z vlastných zdrojov. Rekonštrukcie sú prioritne zamerané na úsporu 
energií a ekológiu, ale aj na to, aby sme vytvorili príjemnú a zdravú klímu 
pre našich žiakov a učiteľov. Výsledok je už viditeľný v materskej škole, 
ktorá je hotová a projekt na základnej škole je v pokročilej fáze.

NOVÉ CHODNÍKY
Chodníky využívajú doslova všetci. Preto im venujeme starostlivosť, aby 
sa ich stav postupne zlepšoval. Nevieme ich opraviť všetky naraz, lebo je 

to finančne veľmi náročné. Každý rok sa snažíme urobiť opravy dlhších 
a najpoškodenejších úsekov. Významne sme pokročili aj v budovaní bez-
bariérových prepojení. Nielen opravujeme, ale aj budujeme nové chod-
níky tam, kde sú potrebné a kde dlho chýbali. Vybudovali sme chodník 
prepojujúci Dlhé Diely so spodnou časťou Karlovej Vsi od Sumbálovej 
po Karloveskú ulicu. Nový chodník majú aj na Svrčej ulici a na Perneckej 
ulici. V oboch prípadoch ide hlavne o bezpečnosť chodcov, keďže absen-
cia chodníkov na týchto uliciach bola miestami až nebezpečná. V realizá-
cii je vybudovanie chodníka na Mokrohájskej. Projektová príprava beží aj 
pre nový chodník na Šastínskej a Sološníckej ulici.

VEĽKÉ OPRAVY KARLOVESKÝCH CIEST
Každoročne robíme opravy ciest, lokálne opravujeme najmä výtlky, ale 
najlepším riešením je kompletná výmena celého asfaltového povrchu. Za 
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posledné roky sme urobili veľké opravy ciest na Sološníckej, Pod Rovni-
cami, Adámiho, Perneckej a Púpavovej ulici. V meste sme presadili opra-
vy ciest na Starých gruntoch, na Karloveskej a Molecovej ulici. Postupne 
by sme chceli pokračovať s komplexnými opravami aj na ďalších uliciach, 
v Líščom údolí a všade tam, kde to bude potrebné. 

STAROSTLIVOSŤ O SENIOROV
V Karlovej Vsi žije pomerne veľká skupina občanov v seniorskom veku. 
Pre nich sme rozšírili kapacity našej opatrovateľskej služby, ktorá denne 
pomáha občanom v ich bytoch. Naše opatrovateľky sa obetavo starajú 

o všetkých, ktorí potrebujú pomoc. Podporujeme taktiež činnosť v na-
šich denných centrách a seniorkluboch. Staráme sa o príjemné trávenie 
voľného času, zabezpečujeme obedy, organizujeme kultúrne podujatia, 
poznávacie výlety, pripomíname si jubilantov. Najdôležitejším krokom je 
však rozhodnutie vybudovať nové zariadenie sociálnych služieb v našej 
mestskej časti v objekte bývalých jaslí na Borskej ulici. Zmluvy sú podpí-
sané a prípravné práce už bežia naplno. Zároveň v spolupráci s hlavným 
mestom pripravujeme ďalšiu lokalitu v Karlovej Vsi, kde by mohlo vznik-
núť ďalšie prepotrebné zariadenie sociálnych služieb. Malo by ho vybudo-
vať mesto s finančnou podporou z európskeho plánu obnovy.

DOBRÁ SPOLUPRÁCA S MESTOM
Medzi mestskou časťou Karlova Ves a mestom Bratislava bola v tomto 
období dobrá spolupráca, ktorá priniesla výsledky. Najväčšou investíciou 

mesta v našej mestskej časti bola rekonštrukcia električkovej trate s nad-
väzujúcimi opravami lávok na Botanickej, Karloveskej a Nad lúčkami, 
ako aj podchodu na Borskej. Vybudoval sa moderný prestupný terminál 
MHD na Molecovej. Významným zhodnotením verejného priestoru sa 
stalo vybudovanie nového parku Suchá Vydrica pozdĺž Karloveskej ulice. 
Veľké opravy ciest, najmä hlavnej Karloveskej ulice v oboch smeroch sme 
už spomínali. Z poslaneckých priorít mestských poslancov sme financo-
vali opravu Karloveskej knižnice a okolia hríbikovej fontány pri Dome 
kultúry. Mesto tiež pripravuje revitalizáciu Jurigovho námestia a lávky 
pre peších pri OD Centrum.

SCHOPNOSTI PREVERILA KRÍZA
Toto volebné obdobie zasiahli aj dve krízy – pandémia a vojna na Ukra-
jine. V oboch štát preniesol mnoho svojich úloh na samosprávy. Museli 
sme zabezpečiť množstvo nových povinností – rozvážali sme potraviny 
a lieky do domácností, zabezpečovali sme rúška a respirátory, zaobstarali 
sme seniorom vitamíny, museli sme organizovať niekoľko vĺn testovania. 
Po vypuknutí vojny zabezpečujeme registráciu utečencov, vyplácame štát-
nu pomoc ubytovateľom a tiež sme museli vytvoriť a zabezpečiť núdzové 
ubytovanie pre ľudí z Ukrajiny. To všetko sme museli zvládnuť popri plne-
ní našich vlastných samosprávnych úloh, aby neboli naši občania nijako 
ukrátení. V oboch krízach sa potvrdilo, že samosprávy majú svoje opod-
statnenie, sú funkčné, akcieschopné a hlavne sú omnoho bližšie k obča-
nom a ich potrebám ako štát a jeho zložky.

ČO NÁS ČAKÁ?
Doba, ktorú žijeme, je pomerne neistá. Musíme sa pripraviť na zvládnutie 
dopadov rastúcej inflácie a energetickej krízy. V samospráve sa to prejaví 
rastom cien takmer všetkých vstupov – cien pohonných hmôt, elektriny, 
plynu, tepla, až po rast cien stavebných prác a materiálov. Štát nám navy-
še siahol aj na naše daňové príjmy. Budeme preto musieť veľmi obozretne 
hospodáriť a hľadať spôsoby na šetrenie energií, aby sme minimalizova-
li negatívne dopady na život v Karlovej Vsi. Zároveň vieme, že život sa 
nemôže zastaviť a chceme priniesť aj nové projekty na zlepšenie našich 
verejných priestranstiev, ciest, chodníkov, škôl, ihrísk, športovísk. 

JUDr. Branislav 
Záhradník 
zástupca starostky 
a nezávislý poslanec 
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Je potrebné sa pripraviť na obdobie skrom-
nejších očakávaní. Dopady krízy tvrdo 

nezasiahnu len naše domácnosti, ale rovnako 
aj samosprávny rozpočet. Zároveň zápasíme 
s novými povinnosťami, ktoré na nás prenáša 
štát bez toho, aby za tieto služby samospráve 
platil. Preto si myslím, že ten, kto si dnes trúfa 

veľa sľúbiť, zrejme nevie do čoho ide alebo 
jednoducho uvádza voličov do omylu.
Keď sme totiž doteraz museli každé euro tri 
razy obrátiť, budeme ho musieť obracať de-
saťkrát, než sa rozhodneme ako ho minúť. 
Napriek tomu nemienime stagnovať a rozvoj 
mestskej časti zastaviť. Popri plnení bežných 

samosprávnych povinností by sme chceli ďa-
lej dopĺňať občiansku vybavenosť.
Svoje plány budeme nútení prispôsobovať 
aktuálnej situácii tak, aby sme aj tieto skúšky 
prekonali bez ohrozenia rozumného hospodá-
renia.

PLÁNUJEME DOKONČIŤ:
• Hĺbkovú rekonštrukciu Základnej školy Alexandra Dubčeka
• Sociálnu výdajňu
• Rekonštrukciu elektroinštalácie na Spojenej škole Tilgnerova 
• Rekonštrukciu domu kultúry na Molecovej
•  Rozširovať zóny regulovaného parkovania v prospech domá-

cich obyvateľov
•  Nadstavbu parkoviska na Ulici Ľ.Fullu
•  Uviesť do prevádzky zariadenie sociálnych služieb na Borskej 

ulici
•  Rekonštrukciu parkoviska pod Billou na Pribišovej ulici
•  Chodník na Mokrohájskej
•  Rekonštrukciu Púpavovej ulice

CHYSTÁME PROJEKTY:
•  Rekonštrukcia telocvične na Základnej škole Karloveská 61
•  Minimálne jedno nové parkovisko v dolnej časti Karlovej Vsi
•  Minimálne jedno nové parkovisko na Dlhých Dieloch
•  Výdajňa stravy pre najmladších žiakov na Spojenej škole  

Tilgnerova
•  Spojovací chodník Sološnícka
•  Generálna oprava komunikácie Líščie údolie
•  Nová bežecká dráha na Spojenej škole Tilgnerova
•  Ďalšie zariadenie sociálnej starostlivosti v spolupráci 

s mestom na Dlhých Dieloch
•  Príprava hĺbkovej rekonštrukcie Základnej školy Karloveská 61
•  Rekonštrukcia školskej kuchyne na Základnej škole Alexan-

dra Dubčeka
•  Nové športovisko na zanedbanom tenisovom kurte na Dl-

hých Dieloch

PONÚKAME VÁM:
•  Svoje skúsenosti a znalosti
•  Zodpovednosť pri nakladaní s majetkom mestskej časti
•  Vytrvalú starostlivosť o verejné priestory
•  Postupné opravy verejných najmä školských objektov v našej 

správe
•  Schopnosť konštruktívnej spolupráce
•  Kontinuitu a stabilitu

Naše plány do budúcna
Základné smerovanie a potreby našej časti mesta sú definované v programe hospodárskeho a sociálneho rozvo-
ja. Tento základný strategický plán schválili karloveskí poslanci. Je nevyhnutná jeho pravidelná aktualizácia, ale 
slúži ako skvelý základný rámec.



nasakarlovaves@gmail.com6 február 2022

Volebný obvod č. 1

Derkay Pavel, Ing.
60 r., manažér, predseda Futbalového klubu mládeže 
Karlova Ves, zasnúbený, 4 deti

Celoživotne sa venujem športu nielen aktívne, ale 
aj v manažérskej pozícii. Som presvedčený, že pod-
pora športovania detí a dospelých sa našej spoloč-
nosti mnohokrát vráti. S týmto mottom som pripra-
vený pôsobiť aj ako poslanec.

Lenč Peter, Ing.
58 r., stavebný inžinier, ženatý, 4 deti

Naša práca viditeľne prináša svoje ovocie. Kolektív 
je zohratý a líderka na správnom mieste. Aj práce je 
pred nami ešte dosť. Bude mi cťou ďalej pokračovať 
v práci a službe našim spoluobčanom.

Zemanová Anna, Mgr. 
61 r., manažérka, vydatá, 2 deti

Verím v silu spolupráce. Som presvedčená že práve spolupráca ľudí z iniciatívy Naša Brati-
slava ukázala, že aj v samospráve sa dajú účinne meniť veci k lepšiemu. Dôkazom toho je 
aj fungujúci systém dotačnej podpory a zavedenie participatívneho rozpočtu, v ktorých 
som využila svoje bohaté pracovné skúsenosti. Vďaka nim oživujeme verejné priestory 
aj komunitný život. Rada by som ešte prispela k naplneniu sna mnohých Karlovešťanov 
o kvalitnom a dôstojnom prežívaní jesene života.

Magát Peter, Ing.
56 r., ekonóm, ženatý, 4 deti

V  dobre spravovanom meste sa 
dá dobre žiť. Do cieľa je ďaleko, 
ale aj cesta je cieľ. Čas ukazuje, že 
sme v Karlovej Vsi vykročili správ-
nou nohou.

Záhradník Branislav, JUDr., PhDr.
49 r., zástupca starostky, ženatý, 4 deti

Karlova Ves je dnes nielen pekná, ale aj dobre spravovaná. Veľmi 
veľa sa urobilo a výsledky sú viditeľné. Kríza a  rastúca inflácia 
dajú samosprávam poriadne zabrať. Karlova Ves potrebuje kon-
tinuitu a stabilitu. Potrebuje skúsenosti a schopnosti. Potrebuje 
pokoj a spoluprácu a zo všetkého najviac ľudi, ktorí to vedia. 

Volebný obvod č. 2

Plešková Eva
76 r., pokladníčka, vdova, 2 deti

Pracovala som celý život v  štátnej správe. Na dô-
chodku naďalej pracujem ako pokladníčka v super-
markete. Presviedčam zákazníkov, že s  úsmevom 
a hľadaním dobrého aj v ťažkých veciach sa žije ľah-
šie. Karlovu Ves aj mnohých jej obyvateľov dôverne 
poznám. Rozumiem aj ich problémom. Najmä tí 
starší potrebujú, aby sa na nich pamätalo. Som pri-
pravená ich záujmy vytrvalo presadzovať.

Jurčacková Alena, Mgr., PhD.
47 r., pedagogička spevu, slobodná

Jednoznačnosť a otvorenosť pre budovanie spoloč-
ného dobra sú základnými piliermi môjho života. 
Svoje poslanie vidím v jeho šírení a v pestovaní krá-
sy všetkého druhu. Vyplýva to aj z môjho povolania 
výchovy mládeže k umeniu. Neľutujem osobnú in-
vestíciu času a námahy na dosiahnutie ušľachtilých 
cieľov. Nemožno mrhať ani možnosťami samosprá-
vy pri kultivácii ducha detí a mládeže.

Reichová Andrea, Ing.
53 r., podnikateľka, vydatá, 2 deti

Verím, že svojou pracovitosťou a otvorenou komu-
nikáciou môžem prispieť k  tomu, aby veci verejné 
fungovali efektívnejšie a transparentnejšie, aby sme 
boli mestskou časťou s  vysokou úrovňou kultúry 
i medziľudských vzťahov, a aby sa záujem o prostre-
die, v ktorom žijeme, ešte viac prehĺbil. Vždy zastá-
vam názor, že život neplynie len za vlastnými dvermi, 
ale aj pred nimi. Rada pomôžem svojimi odbornými 
skúsenosťami z najvyššieho kontrolného úradu.

Magátová Martina, MUDr.
52 r., lekárka, vydatá, 4 deti
Zdieľam radosť zo zvládnutých ťažkých životných situácií, ktoré sa nám 
aj vďaka sociálnym pracovníkom Karlovej Vsi podarilo vyriešiť. Zväčša 
neviditeľnej sociálnej práce je veľmi veľa a bude ešte viac. Je nevyhnut-
né, aby samospráva pomáhala tam, kde zlyhávajú iné formy pomoci 
a nenechávala padnúť svojich obyvateľov na dno ľudskej dôstojnosti.

Záhradníková Daniela, Ing.
41r., ekonómka, vydatá, 2 deti

Ako matke sú mi najbližšie témy dôležité pre rodiny s  deťmi. Sú to 
najmä podmienky v našich škôlkach, školách a na detských ihriskách. 
Súvisia s tým aj bezbariérové chodníky pre mamičky s kočíkmi a samo-
zrejme medzigeneračná solidarita. Čaká nás ešte veľa práce.

Pjatáková Anna, Mgr. 
55 r., farmaceutka, vydatá, 2 deti

Dlhodobo či už zo svojho pracoviska alebo zo súkromia sledujem 
a vnímam potreby ľudí nielen zdravotné, ale aj osobné a ľudské. Neo-
pakovateľnou skúsenosťou bolo obdobie pandemickej krízy. Ľudia sa 
potrebujú v čase najväčších ťažkostí s dôverou oprieť o inštitúcie. Kar-
loveská samospráva bola tejto dôvery hodná. Chcem prispieť k nielen 
k jej zachovaniu, ale naďalej aj k rastu tejto dôvery. 

Horecký Ján, Mgr. 
54 r., manažér siete škôl, ženatý, 1 dieťa

Cieľom môjho profesného života je pozdvihnutie úrovne nášho školstva. O to 
som sa vždy snažil ako učiteľ štátnej školy, potom ako riaditeľ cirkevnej školy 
a neskôr ako manažér súkromnej siete škôl. Poznám zdola dôverne bolesti aj 
prednosti nášho školstva u všetkých typov zriaďovateľa. Samospráva je v bez-
prostrednom dotyku s materskými, základnými a strednými školami. Svoje úsilie 
chcem smerovať najmä k čo najvyššej kvalite týchto stupňov vzdelávania.

NAŠA BRATISLAVA – VAŠI ĽUDIA
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Milí naši priaznivci,
už niekoľko krát sme vás ako kandidáti oslovovali so žiadosťou o podpisy na petičné hárky. Tie sú potrebné na to, aby sme sa mohli 
uchádzať o kandidatúru ako nezávislí poslanci. Bolo to presne dva krát v komunálnych a dva krát župných voľbách. Vyzbierali sme 
desaťtisíce podpisov, ktorými ste vyslovili súhlas s našou kandidatúrou. Ďalšie opakovanie tejto procedúry považujeme za veľmi 
nefér voči nám aj vám a všeobecne nespravodlivé voči nestraníckym kandidátom. Istotne aj to bolo dôvodom rapídneho nárastu 
počtu nových mestských politických strán. Touto cestou sme ísť nechceli. Dostali sme však veľkorysú ponuku strany STAROSTOVIA 
A NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI. Bez akýchkoľvek programových alebo finančných záväzkov a bez toho, aby sme sa museli stať jej členmi, 
nám umožnila kandidovať pri zachovaní si vlastnej nezávislosti.

Volebný obvod č. 4

Volebný obvod č. 3

Feciško Matúš, Bc.
27 r., správca športového areálu, slobodný

Z osobnej skúsenosti viem, aká potrebná je komu-
nikácia a spolupráca medzi občanom a zástupcami 
samosprávy pri riešení jednotlivých problémov. 
Venujem sa budovaniu a  rozvoju športového are-
álu a  svoje skúsenosti mienim zúročiť tak, aby re-
alizácia nových projektov bola rýchla a  čo najviac 
sa zjednodušila.

Bundová Lucia, Mgr. PhD.
40 r., vysokoškolská pedagogička, vydatá, 2 deti

Je podstatné, ako naše deti a  mladí dospelí trá-
via svoj voľný čas. Je našou úlohou pritiahnuť čo 
najviac detí ale aj rodičov k aktívnemu a pokiaľ je 
možné spoločnému tráveniu voľného času. Na do-
siahnutie tohto cieľa je potrebné vytvárať dobré 
podmienky čo najbližšie k miestu bydliska.

Baláž Peter, Ing.
31 r.,športový tréner, ženatý, 1 dieťa

Ako dlhoročný tréner a  dnes už aj otec 
malého dieťaťa vnímam ako veľmi správny 
prístup Karlovej Vsi k  obnove športovísk, 
škôlok a  škôl. Karlova Ves môže ísť príkla-
dom aj svojim vzťahom ku kultúre a podpo-
rou miestnych umelcov.

Marek Jozef
45 r., IT technik, ženatý, 1 dieťa

Nič sa nedeje samo od seba. Za každou zmenou, 
dobrou či zlou, sú ľudia. V  Karlovej Vsi začali pre-
važovať tie dobré zmeny. Každý z  nás je pozvaný 
prispieť k nim svojim dielom. Rád pomôžem k na-
pĺňaniu zmysluplných vízií. 

Rosinová Danica, prof. Ing. PhD.
61 r., vysokoškolská učiteľka, vdova, 4 deti

Mala som vzácnu možnosť nazrieť do poslaneckých 
strastí, ale aj drobných, no dôležitých víťazstiev 
počas nedokončeného poslaneckého mandátu 
môjho nebohého manžela. V spoločnosti kandidá-
tov Naša Karlova Ves vidím záruku a pokračovanie 
poctivých a kompetentných rozhodnutí.

Volková Zuzana, Ing. 
56 r., asistentka rehabilitačnej ambulancie, vydatá, 5 detí

Karlova Ves je malý svet. Ak chceme meniť svet 
v  lepší, začnime doma. Keď nemôžeme robiť všet-
ko, čo by sme si predstavovali, robme aspoň to, čo 
môžeme.

Kosnáčová Jana, MUDr.
61 r., detská lekárka, vydatá, 4 deti

Dobré nápady a riešenia sa nepresadzujú vždy ľahko. Vedieť 
sa postaviť a podporiť užitočné projekty, ktoré sa aj dotiahnu 
do cieľa je to, prečo kandidujem. Som si istá, že naša spoločná 
občianska kandidátka bude presadzovať a  podporovať vše-
obecne užitočné aktivity, z ktorých budú mať prospech všet-
ky vekové kategórie našich obyvateľov.

Martinický Pavol, Ing.
67 r., projektant, ženatý, 2 deti

Mojim celoživotným motívom je úsilie o  spravodlivosť, kultúr-
nosť a dobré životné prostredie. Spoločným úsilím sa nám poda-
rilo niektoré dobré veci vybudovať a vyriešiť, a niektorým zlým 
zabrániť. Za zvlášť dobrý praktický úspech považujem realizáciu 
chodníka a schodov od nadchodu „Nad lúčkami“.

Piršelová Iveta, RNDr. 
46 r., pedagogička, vydatá, 2 deti

Ako stredoškolská profesorka sa venujem vzdelávaniu a viacerým 
projektom na zlepšenie výučby. Napriek mnohým pozitívnym 
zmenám je potrebné zvyšovať spoluprácu medzi samosprávou 
a jednotlivými školami. Viem byť nápomocná študentom, ich ro-
dičom, ale aj školám pri modernizácii ich infraštruktúry a riešení 
ich problémov. 

Savčinský Richard, Mgr.
52 r., riaditeľ školy, ženatý, 2 deti

Som veľmi rád, že sa za uplynulé obdobie udialo mno-
ho pozitívnych zmien. Mojimi prioritami boli a stále sú 
oblasť školstva, podpora športu a kultúry. Vnímam, že 
v Karlovej Vsi je stále veľa naliehavých výziev. Ponúkam 
svoje odborné aj komunálne skúsenosti pre zvyšovanie 
kvality života v Karlovej Vsi.

Kmeťko Juraj, Ing.
60 r., živnostník, ženatý, 2 deti

Vážim si naše zelené okolie. Preto ma trápia zmenšujúce sa plochy 
trávnikov, porastov, lesov. Dotýka sa ma nevraživý spôsob komuniká-
cie, vzájomná neúcta, nerešpektovanie iného názoru. Ako nezávislý 
poslanec sa môžem správať slobodne, bez diktátu politickej strany. Ko-
munálna politika má byť priestorom pre čestnosť, poriadok a kultúru.

Griač Jozef, Mgr.
33 r., invalidný dôchodca, člen OZ Imobilio, slobodný

Pohľad z invalidného vozíka mi dáva perspektívu vidieť život 
zo zložitejšej strany, preto sa zaoberám poukazovaním na 
miesta a  riešenia pri odstraňovaní prekážok, ktoré nám do-
slova stoja v  ceste. Bránia nielen vozíčkarom, ale aj kočíkom 
a starším v bezpečnom pohybe. Je to vážny problém a dlho-
dobá úloha, na ktorej hodlám ďalej pracovať.

Buzáš Peter, Mgr., 
61 r. pracovník v školstve, ženatý, 2 deti
Čas ukázal, že proobčiansky zameraná spolupráca nezávislých poslancov 
v Karlovej Vsi funguje. Je založená na vzájomnej dôvere, cti, slušnej komu-
nikácii a zdieľaní zásadových postojov zodpovednosti za verejné záležitosti. 
Podarilo sa nám zabrániť všetkým pokusom o predaj obecných pozemkov. 
Som presvedčený, že zástupcovia samosprávy v Karlovej Vsi sú povinní obec-
ný majetok zveľaďovať a nie rozpredávať, čím účinne zabraňujeme nekontro-
lovateľnému a živelnému zastavaniu zameranému v prvom rade na zisk. 



Objednávateľ: Dana Čahojová, Hlaváčiková 24, 841 05 Bratislava
Dodávateľ: DIW s.r.o. Turbínova 1, 831 04 Bratislava

„O troch prútoch: Karlova Ves má v mestskom zastupiteľstve len troch poslancov. Preto je potrebné, aby spoločne 
podporovali a presadzovali veci, ktoré sú pre Karlovu Ves dôležité. Najlepšie v úzkej spolupráci  

a v jednote s mestskou časťou. Vtedy sme silnejší a dosiahneme viac pre lepšie cesty, kvalitnejšiu MHD,  
zlepšenie parkovania a dobrú starostlivosť o zeleň a verejné priestranstvá.”

Branislav Záhradník

Čahojová Dana
starostka

Horecký Ján, Mgr. 
manažér siete škôl

Buzáš Peter, Mgr.
pracovník v školstve

NAŠI KANDIDÁTI DO ZASTUPITEĽSTVA BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA

Čahojová Dana
starostka

Záhradník Branislav, JUDr., PhDr.
zástupca starostky

Magát Peter, Ing.
ekonóm

NAŠI KANDIDÁTI DO MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA BRATISLAVA

BUDEME NAĎALEJ PRESADZOVAŤ:
✓  vytváranie  kvalitných  podmienok pre plnohodnotný život karloveských rodín
✓  skvalitňovanie služieb pre starších obyvateľov
✓  vybudovanie ďalšieho zariadenia sociálnych služieb z Plánu obnovy
✓   ďalšie opatrenia na zmierňovanie dopadov otepľovania 
✓   čo najlepšiu starostlivosť o našu zeleň a verejné priestory
✓  dôsledné dodržiavanie stavebných zákonov
✓  otvorený úrad pre potreby všetkých našich obyvateľov
✓   starostlivé hospodárenie s verejnými prostriedkami 
✓  čo najvýhodnejšie parkovanie pre obyvateľov Karlovej Vsi

„Opäť stojíme na rázcestí, na ktorom sa bude rozhodovať, či sa bude nadväzovať na odvedenú  
prácu. Uvedomujeme si riziko politických karieristov, pre ktorých je samospráva len vítaným prechod-
ným stupňom do vyššej politiky a  tiež nebezpečenstvo nenápadných bielych koní, ktorých úlohou je  
potichu chrániť a presadzovať záujmy podnikateľských skupín. Ochrana Karlovej Vsi a úprimný záujem 
o jej rozvoj je dôvodom, prečo sme sa odhodlali pred ľudí postaviť aj v týchto  
voľbách. Ukázalo sa, že jednota, pracovná atmosféra a pevné domáce zá-
zemie sa stali pre našich obyvateľov výnimočným prínosom. Karlova Ves 
tak získala nielen rešpekt, ale aj povesť dobre spravovanej mestskej časti 
a s tým podporu mesta a župy.“

DANA ČAHOJOVÁ
60 r., vydatá, 6 detí

STAROSTOVIA A NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI


